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Terugblikken en vooruitkijken. Zoiets kun 
je niet doen tijdens het rennen, want dan 
struikel je. Maar ja, als je stil staat ga je 
niet vooruit, dus dat doen we niet graag en  
zeker niet te vaak. En toch is het belangrijk 
om af en toe stil te staan, om te voorkomen 
dat je blijft doorrennen als een kip zonder 
kop. Een mooi moment voor reflectie is het 
einde van het jaar.

2024 Stond in het teken van ‘de verbinding’. Ik kan wel stellen dat Nasir Refa 
van stadsdeelkantoor Loosduinen een belangrijke rol heeft gehad in het op 
de kaart zetten van het belang van netwerken van bewoners en bewoners-
organisaties en het met elkaar verknopen van wat er al bestaat. Want hoe 
uitgebreider en intensiever netwerken van bewoners met elkaar worden 
verbonden, hoe groter de kans is dat je oplossingen vindt voor uitdagingen 
in je eigen netwerk. Met Nasir werden er ‘buurtbakkies’ gerealiseerd, waar-
bij bewoners informeel en onder het genot van een heerlijk kopje koffie van 
een echte barista op straat in gesprek gingen over hun buurt.

Een onvergetelijke en geslaagde actie was de ‘rozenactie’ in de Jan Ro-
meinstraat in mei waarbij we buurtbewoners een roos boden als eerste 
kennismaking. Die actie leidde in september tot een door de bewoners ge-
organiseerd straatfeest. Ik hoop dat de organiserende bewoners door gaan 
op de ingeslagen koers en we hen daarbij kunnen blijven helpen.

En natuurlijk was er de bewonersavond van Wijkberaad Houtwijk, die ook 
in het teken stond van de verbinding en waarover u meer leest verderop in 
dit wijkblad.

2025 Zal in het teken staan van het verder uitbouwen en onderhouden van 
onze netwerken. Met extra aandacht voor hen die onze steun goed kunnen 
gebruiken, zoals de bewoners in de Historicibuurt (Jan Romeinstraat en 
omgeving) voor wederom een verbindend straatfeest. Ook het wijkpreven-
tieteam verdient onze steun (en uitbreiding met meer vrijwilligers). Dit zijn 
slechts twee voorbeelden en misschien heeft u ook ideeën? Deel die dan 
gerust met ons wijkberaad via info@wijkberaadhoutwijk.nl

Ook maken we ons op voor de verkiezingen van 2026. Wijkberaad Houtwijk 
wil er voor zorgen dat alle politieke partijen weten wat wij als Houtwijkbewo-
ners van de gemeente verwachten en dat zij onze wensen opnemen in hun 
verkiezingsprogramma’s. Voor de meeste impact moeten we daar al in het 
eerste kwartaal van 2025 mee van start. U zult daar meer over gaan horen. 
We gaan u ook om uw mening vragen.

Namens alle bestuursleden wens ik u fijne feestdagen toe met familie, 
vrienden, bekenden en misschien ook zelfs met onbekenden (waarom ook 
niet?) en wens u al het goede toe voor 2025.

Met vriendelijke groeten,

Ramon Meesters (voorzitter)

Van de voorzitter In deze uitgavedoor Ramon Meesters

Beste wijkgenoten, Autodelen

Kast van Lotje

Struikelen
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Bestuursnieuws Duurzaamheid

Verslag bewonersavond Houtwijk

Voorzitter Ramon Meesters opende 
de avond met een kort voorstelrondje 
van de bestuursleden. Danny Boers 
kondigde aan zich niet meer her-
kiesbaar te stellen voor de volgende 
periode in het bestuur, die ingaat in 
maart 2025. Danny Boers was de 
afgelopen jaren vooral de trekker 
van de opknapplannen voor Hout-
wijk. Het vernieuwde winkelcentrum 
en de Gerrit van der Veenlaan zijn 
aansprekende voorbeelden van wat 
hij met zijn werkgroep heeft weten te 
realiseren. Danny deed bij deze aan-
kondiging tevens een oproep voor 
vrijwilligers om zich aan te melden 
bij het wijkberaad om door te kunnen 
gaan op de in geslagen koers: “Want 
5 % werd opgeknapt, maar er is nog 
werk en uitdaging voldoende voor het 
opknappen van de overige 95%”. 

Na het voorstelrondje werd ook het 
verlies door het overlijden van Sch-
wanette Beelo-Bekkema genoemd. 
Zij was een van de belangrijke initia-
tors van de naaiclub die de kostuums 
voor het Dickens Festival maakt. Ook 
zette zij zich in voor Halloween, bui-
tenspeeldagen, Montmartre, en vorig 
jaar nog de viering van het feit dat 
Loosduinen 100 jaar bij Den Haag 
hoort.

Vervolgens belandden we bij het cen-
trale thema van de avond, namelijk 

de presentaties van wijkverenigingen 
die zich op allerlei manier inzetten 
voor een mooi Houtwijk. 
De spits werd afgebeten door Aad 
Allaard, voorzitter van de straatver-
eniging van de Laan van Vredestein. 
Hij vertelde over het belang van de 
straatfeesten, die zorgen voor socia-
le verbinding, maar ook over de be-
langenbehartiging van de vereniging, 
zoals haar actieve betrokkenheid bij 
de bouwplannen voor het Connexxi-
onterrein en het Azivo-gebouw. Tot 
slot faciliteert het straatbestuur geza-
menlijke inkoopplannen voor onder-
delen van de huizen, zoals groeps-
korting op nieuwe dakramen.

Felicia Groenendijk van het Loos-
duinse Stadsdeelkantoor en Sytske 
Geertsema van PEP Den Haag deel-
den waardevolle informatie over het 
aanvragen van subsidies voor eve-
nementen in buurt. Mocht je er niet 
helemaal uitkomen dan kan opbouw-
werker Paul Boot van Wijkz je weg-
wijs maken bij zo’n aanvraag.

Hoewel wijkagent Johan Hunck geen 
vrijwilliger is, is hij wel een spin in 
het web als het gaat om de veilig-
heid in onze wijk. Hij onderhoudt 
veel contacten met beheerders van 
veiligheids appgroepen en het wijk-
preventieteam. Vanavond werd er 
bijzondere aandacht van de politie 

gevraagd voor straatraces, vuur-
werkoverlast en illegale bijplaatsin-
gen van afval naast de ondergrondse 
afvalcontainers. Meld deze zaken, 
riep hij op.

De volgende spreker van de avond 
was Marcel ten Brinck van Wijkpre-
ventieteam Houtwijk. Deze groep 
van vrijwilligers trekt er in de vroege 
avond op de fiets en in groepjes van 
twee op uit. Door hun gele hesjes 
zijn ze duidelijke zichtbaar. Hierdoor 
weten individuen met snode plannen  
dat er op ze gelet wordt. In de praktijk 
gaat het er gemoedelijk aan toe. Een 
video toonde de goede onderlinge 
sfeer van de vrijwilligers. Het wijkpre-
ventieteam wil groeien in aantallen 
vrijwilligers. Dus als je lekker buiten 
wilt zijn en meteen iets goeds wilt bij-
dragen aan de buurt, ben je welkom 
om een keertje mee te doen. Laat het 
weten bij Wijkberaad Houtwijk.

Voor het verduurzamen van Neder-
land zijn kleinschalige projecten van 
vrijwilligers van belang. Zo ook ‘Auto-
delen Houtwijk’. Dominik van Lanke-
ren vertelde over zijn ervaringen en 
plannen om bewoners over te halen 
om niet zomaar een nieuwe auto te 
kopen, maar om te overwegen om 
zich aan te sluiten bij initiatieven om 
een auto te delen met buurtbewo-
ners. Zo bespaar je in de aanschaf-

kosten, voorkom je overproductie van 
auto’s die vooral stil staan en hebben 
we minder parkeervakken nodig, 
waardoor groen behouden kan blij-
ven. Wil je meer weten? Kijk dan op 
www.autodelenhoutwijk.nl.

Buurtbewoner Henk Tramper deelde 
met ons zijn plannen voor een “Soci-
aal en Vitaal” Houtwijk, waarbij oude-
ren samen in beweging komen, maar 
ook samen een buurtdiner organi-
seren om sociaal volwaardig mee te 
kunnen blijven doen.

Sonnie Yildiz en Ben Ket van Wijkz 
vergastten de bewoners op een pre-
sentatie over jeugdwerk in Houtwijk, 
waarbij Nisrine ben Mohamadi zich 
inzet voor de kinderen tot 12 jaar, en 
Noa van der Kaay van organisatie 
Meion activiteiten organiseert voor 
de doelgroep 12+ en meiden.

Last, but not least gaf Toos Schuur-
man een update over de grote stap-
pen voorwaarts die het net opgerich-
te ‘BuurThuis’ maakt om volwaardig 
te functioneren als gezellige anker-
plaats voor buurtbewoners. De loca-
tie van het buurThuis is SV Houtwijk. 

Bij elkaar duurde deze vergadering 
slechts iets meer dan een uur. Zo 
bleef er tijd over voor het gezellige 
afsluitende drankje er na, waarbij 
buurbewoners elkaar opzochten voor 
meer verdieping over de besproken 
onderwerpen, maar ook gewoon 
voor een gezellig gesprek als buurt-
bewoners onder elkaar. Het was een 
geslaagde avond.

door Ramon Mesters door Dominik van Lankeren

Wat is autodelen en waarom in 
Houtwijk?
Bij autodelen deel je dezelfde auto 
met meerdere mensen. Je deelt niet 
alleen de auto, maar ook de kosten 
voor het gebruik, de verzekering en 
het onderhoud. Voor veel mensen 
kan autorijden op deze manier een 
stuk fijner en goedkoper worden. De 
auto’s zijn vaak nieuw, elektrisch en 
hebben een vaste parkeerplek in de 
buurt. Veel auto’s staan vaak lang 
stil op een parkeerplaats en kosten 
zo veel ruimte in de buurt. Dat vin-
den we zonde. Autodelen lost dat 
probleem op. Zo krijg je ruimte in de 
buurt waar je heel veel andere leu-
ke dingen mee kan doen. Een boom 
erbij, een speelplek of gewoon wat 
extra vrije parkeerplekken: het kan 
allemaal.

Voor wie is autodelen geschikt?
Eigenlijk kan iedereen meedoen 
met autodelen. Ben je vaker gaan 
thuiswerken na coronatijd? Heb 
je nog geen auto, maar vind je het 
fijn om er af en toe een te kunnen 
gebruiken als je hem nodig hebt? 
Heeft je auto groot onderhoud no-

dig, maar komt het niet uit? De ko-
mende jaren komt er ook betaald 
parkeren in Houtwijk. Dat zijn mo-
menten om na te denken of je een 
eigen auto nodig is als je ook kan 
autodelen.

Autodelen doe je samen, is het 
motto. Het is een leuke manier om 
je buurtgenoten te leren kennen en 
leuke dingen te doen voor de buurt 
en elkaar. Daar werken we graag 
aan mee.

Wat gaat er gebeuren?
Begin volgend jaar organiseren we 
een informatieavond voor wijkbe-
woners die meer willen weten over 
de voordelen van autodelen. Hier-
voor sturen we een brief aan alle 
bewoners van Houtwijk. Lees de 
brief goed en we hopen je bij de in-
formatieavond te zien.

Interesse of vragen?
Ben je nu al benieuwd? Kijk op 
www.autodelenhoutwijk.nl voor de 
laatste nieuwtjes over autodelen in 
Houtwijk. Of stuur ons een mail via 
autodelenhoutwijk@gmail.com

6 November j.l. vond de 
bewonersavond van het 
Wijkberaad Houtwijk 
plaats. Deze bijeenkomst 
stond in het teken van de 
vrijwilligersorganisaties 
in de wijk.

Dominik bij zijn deelauto. Foto: Marjolein Minks.

Nieuwe energie voor Autodelen in Houtwijk

Autodelen wordt steeds 
populairder in Den Haag. 
Veel Hagenezen maken al 
gebruik van deelauto’s in 
de stad. In Den Haag zijn 
ook twaalf buurtgroepen 
actief waarin buurtge-
noten auto’s met elkaar 
delen. Den Haag wil met 
een nieuw actieplan au-
todelen het aantal buurt-
groepen laten groeien. 
In Houtwijk is nog geen 
buurtgroep actief, maar 
dat kan veranderen. 
Dominik van Lankeren, 
ambassadeur van Auto-
delen Houtwijk, verkocht 
al eerder zijn auto en gaat 
nu aan de slag met een 
Autodeelgroep in Hout-
wijk. Doe je mee?

4

Het Houtwijkblad is er om aan-
dacht te besteden aan wat er 
zoal gebeurt in onze wijk.

De redactie weet en ziet lang niet 
alles. Dus als u een idee heeft of 
een waardevolle suggestie laat het 
ons weten.

info@wijkberaadhoutwijk.nl
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Gezondheid Leefomgevingdoor Jeannot Kant door Jeannot Kant

Senior vitaal Houtwijk

Senior vitaal Houtwijk is een project waar beweging, sport 
en gezond eten samenkomen om het leven van senioren 
te verrijken. Het project wordt uitgevoerd door stagiaires 
van de HALO, de opleiding om leraar lichamelijke opvoe-
ding te worden, stagiaires van de opleiding Sport en Be-
wegen en stagiaires Diëtiek.

Een van hen is Elif. Zij studeert voor diëtist. Zij wil de 
deelnemers inzicht bijbrengen in gezond eten. Zo helpt 
Elif met het bedenken van recepten die zij thuis kunnen 
gebruiken. Ze legt uit waarom iets gezond is en ze wil de 
deelnemers laten ontdekken dat gezond eten ook lekker 
kan zijn. Daar blijken zij open voor te staan. 

Bruno is de enthousiaste sportleraar uit het begin van dit 
verhaal. Hij studeert aan de HALO. De bedoeling van de 
bewegingslessen is dat het reactie- en coördinatievermo-
gen van de deelnemers verbetert, zodat ze gezond door 
het leven kunnen. Het is mooi als ouderen zelf kunnen 
blijven bewegen zonder te vallen. Daarnaast is hij samen 
met de andere stagiaires bezig om de organisatie op te 
zetten die dit project in de komende jaren kan blijven uit-
voeren. Zijn grootste uitdaging vindt hij om nieuwe dingen 
te bedenken die voor de deelnemers leuk zijn en die zij 
op hun manier kunnen uitvoeren. Daarnaast is het een 
uitdaging om als team samen via sport en voeding een 
gezonde levensstijl te stimuleren.

Houtwijker Henk Tramper is de motivator en oprichter van 
dit project. Er was een groep ouderen die door de buurt-
sportcoach ondersteund werd. Maar die ondersteuning 
was tijdelijk. Om te voorkomen dat de sportactiviteiten 
zouden stoppen, heeft Henk ingegrepen, mede op ver-
zoek van het stadsdeel. Hij heeft er ervaring mee, want 
vroeger deed hij dit soort dingen al bij een voetbalver-
eniging. Maar vier jaar geleden werd hij ziek en moest hij 
met alle activiteiten stoppen. Inmiddels is hij grotendeels 
genezen en dus kon hij dit oppakken.

Marijke Boogaard, die aan de Doctor 
Scheurleerstraat woont, ergert zich 
aan de wortelopgroei in de straat. 
Buurtbewoners die niet goed ter been 
zijn, durven geen risico te nemen en 
lopen een straatje om. Met de geval-
len bladeren, zoals in de herfst of bij 
sneeuwval, zijn de oneffenheden in 
het wegdek niet te zien, wat het risico 
op valpartijen groot maakt. Een paar 
jaar geleden, vertelt Marijke, is een 
man in de straat gevallen. Hij brak zijn 
heup en is nooit meer de oude gewor-
den. Ook Marijke zelf is hier gevallen. 
“Deze bomen zijn niet geschikt voor 
de straat.” Toen Marijke zag dat in 
de Meermanstraat de bomen gekapt 
werden en de straat opgeknapt werd, 
kwam bij haar de gedachte op “wij zijn 
het vergeten stukje”. 
Er is weinig contact tussen de bu-
ren onderling, dus een gezamenlijke 
actie is er nog niet gekomen. Men 
spreekt er wel schande van, maar 
niemand doet wat. Het lijkt er ook op 
dat de meeste valpartijen niet gemeld 
worden bij de gemeente. 
Marijke benadrukt dat ze graag meer 

groen in de buurt ziet. Ze wil dus 
graag nieuwe bomen terug. Maar dan 
wel wat kleinere en vooral bomen die 
in de diepte wortelen en niet in de 
breedte.

Fred Appeldooren, groenbeheerder 
van stadsdeel Loosduinen, kent de 
problematiek. Deze bomen zijn zo’n 
vijftig jaar geleden geplant. “Als laan-
boom vinden we deze Pterocarya 
(vleugelnoot) minder geschikt, omdat 
hij ondergronds veel ruimte vraagt. 
Als de boom die ruimte niet krijgt, zal 
hij overlast veroorzaken door de wor-
telopdruk.”
Maar de oplossing is niet zo een-
voudig, zegt hij. De ambtenaren op 
het stadsdeelkantoor zijn een paar 
jaar bezig geweest voordat de Meer-
manstraat aangepakt kon worden. 
“Bomen zijn heilig”, verklaart hij. Het 
beleid van de gemeente is dat een ge-
zonde boom niet gekapt wordt. Tenzij 
er hele goede argumenten zijn, zoals 
het ontstaan van een zeer onveilige 
situaties en meldingen van ongeval-
len doordat boomwortels de straat 
omhoog gedrukt hebben. Vervolgens 
moet de gemeente dan ook nog eens 
geld beschikbaar stellen voor de aan-
pak. Want dit is iets anders dan het 
gewone onderhoud waar het stads-
deel jaarlijks geld voor krijgt.
Het stadsdeel ziet de wenselijk 
van verbetering van dit stuk van de 
Scheurleerstraat in. Men heeft daar-
om voor deze en meerdere locaties 
binnen stadsdeel Loosduinen toe-

stemming en budget aangevraagd 
om in 2025 de wegverharding te 
renoveren en de betreffende bomen 
te vervangen. 
Of dat gaat lukken? Volgens Ap-
peldooren krijgen ze wel budget 
maar “het is niet zeker of we al het 
aangevraagde budget krijgen, omdat 
er naast stadsdeel Loosduinen nog 
zeven andere stadsdelen zijn die ook 
soortgelijke projecten indien. Maar de 
Scheurleerstraat blijft onze aandacht 
zeker houden. Wij doen wat wij kun-
nen en wat er in ons vermogen ligt.” 

Marijke begint inmiddels haar geduld 
te verliezen. “Misschien moet ik maar 
een petitie opstellen, langs de deuren 
gaan en dan de burgemeester bena-
deren”, bedenkt ze.

Naast het verbeteren van de gezondheid van ouderen in 
de wijk heeft Henk ook een persoonlijk doel: het werken 
met jongeren. En dan vooral het motiveren van stagiaires 
zodat ze een voldoende halen op school. Zo verbindt hij 
jong met oud. Hij voegt daar aan toe dat hij vroeger, toen 
hij in de catering werkte, altijd stagiaires begeleidde. 

Een plan voor de nabije toekomst is om buurtdiners te 
organiseren. Henk ziet een soort culinaire rondreis door 
de Nederlandse provincies voor zich: een Limburgs diner 
met asperges, een Zeeuws diner met mosselen en derge-
lijke. Maar wel allemaal in Houtwijk. Om dit idee waar te 
maken heeft hij hulp vanuit de wijk nodig. Wie wil helpen 
in de bediening en de keuken kan zich melden bij Henk, 
via www.seniorvitaalhoutwijk.nl. Het is vrijwilligerswerk, 
maar goede begeleiding is gewaarborgd, want Henk is 
leermeester horeca. 

Henk hoopt dat hij dit zo lang mogelijk kan blijven 
doen, maar het zou wel fijn zijn als er iemand naast 
hem komt die het te zijner tijd kan overnemen.

Bij mooi weer oefenen de deelnemers onder 
begeleiding van Bruno buiten.

Elke donderdagochtend om 10.00 uur staan ze bij 
Bokkefort. Een kleine twintig ouderen, die onder 
enthousiaste aanvoering van een jonge sportle-
raar in wording allerlei buig-, strek- en evenwicht-
soefeningen doen. Na het sporten kunnen ze ge-
zamenlijk lunchen. Daarvoor betalen ze niet meer 
dan de kostprijs. In de middag zijn er soortgelijke 
activiteiten voor mensen met een beperking. Een 
project van senior vitaal Houtwijk.

Struikelen in de Scheurleerstraat

Onlangs zijn in de Meester J. Meermanstraat de grote bomen, Kaukasische vleugelnoten, weggehaald. Omwo-
nenden klaagden al jaren over de wortelopgroei die de straat omhoog drukte. Daarna is de weg herbestraat. 
Maar in de Doctor Scheurleerstraat, die in het verlengde van de Meermanstraat ligt, drukken deze bomen nog 
steeds de straat omhoog. Omwonenden vragen om ingrijpen van de gemeente.

Meld dingen die niet goed zijn op 
straat, zoals vuil of losliggende 
straattegels, bij de gemeente. Klei-
ne dingenkunnen dan gelijk opge-
pakt worden. Van grotere proble-
men weet men dan dat ze er zijn. 
Veel klachten maken de gemeente 
duidelijk dat er iets gedaan moet 
worden. 

Meld via internet: 
www.denhaag.nl/nl/meldingen/ 
of via de telefoon: 14070. 

Via internet gaat het makkelijkst, is 
de ervaring van uw redacteur.

Marijke begint haar geduld te verliezen
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Waarom klim je toch elke keer in de pen wordt mij wel 
eens gevraagd. Waarom schrijf je stukjes over zaken, 
die zich afspelen binnen Houtwijk?
Er wordt al genoeg gezegd, gefotografeerd en gefilmd, 
maar bepaalde zaken moeten niet onvermeld blijven. 
Schrijven voor een wijkblad blijft leuk, maar de bood-
schap moet wel inhoud hebben.  
Uiteindelijk vind ik nog steeds dat de pen machtiger is 
dan het zwaard en ik blijf daarom over Houtwijk-zaken 
schrijven! Optreden is voor anderen, die hiervoor ge-
kwalificeerd zijn.

Oud en Nieuw komt er weer aan. Natuurlijk eerst het 
feest van Sinterklaas en Kerstmis, maar Oud en Nieuw 
vieren we zeker! Het is een feest, maar toch... op de 
een of andere manier komt er bij dit feest altijd een 
schadepost voorbij. 
Nu was de schade binnen Houtwijk in 2023 minder dan 
vorige jaren en daar zijn we ‘blij’ mee. Gek eigenlijk:  
als er totaal geen schade is, zijn we tevreden, maar 
we accepteren al minder schade en de gemeenschap 
hoeft minder te betalen; een gelukje bij een ongeluk?

Vorig jaar was het gezellig. De ziekenhuizen hadden 
minder ‘bezoekers’ en de hulpverleners werden minder 
lastiggevallen bij hun werk. Ik hoop dat deze tendens 
zich voortzet. 
Moeten we tevreden zijn met het eindresultaat van 
2023 of moeten we toch blijven ‘zeuren’ en dit blijven 
aanhalen? Vier Oud en Nieuw met elkaar en maak er 
een groot feest van. Hopelijk is er geen schade en kun-
nen we met tevredenheid terugkijken.

Alvast fijne feestdagen toegewenst!

Pjer Wijsman Wijkagent

In de pen 
over 
Oud en 
Nieuw

Sinds Martin Taal en Ruben van den Driest vertrok-
ken, zagen wij al een aantal wijkagenten komen en 
gaan. De laatste die vertrok is Robbert Louwershei-
mer. 

In oktober 2023 verruilde Robbert de Kom Loosduinen 
voor Houtwijk. Hij was nog maar een paar maanden aan 
de slag toen Houtwijk werd opgeschrikt. ‘Het doodste-
ken van Wei Chen hakte er bij iedereen fors in. Ik leerde 
de wijk toen wel goed kennen. Het was een tijd van veel 
overleg en organiseren.’ Hij karakteriseert de wijk als heel 
divers met veel verschillende culturen, jeugd, groen en 
speelterreinen. ‘Wat mij opviel is dat mensen elkaar te 
weinig durven aan te spreken. Ook meldingsbereidheid is 
laag. Dat is jammer want zonder meldingen zijn knelpun-
ten en dus aandachtplekken moeilijk in kaart te brengen.’

Van straat naar digitaal
In tijd dat Robbert in de Kom werkte was hij ook nog part-
time digitaal wijkagent. ‘De digitale wereld interesseerde 
mij altijd al, maar door het gewone werk schoot het er 
steeds meer bij in.’ Ook bij de politie verschuiven de prio-
riteiten. Inmiddels is Robbert gevraagd om zich in Loos-
duinen bezig te houden met digitale surveillance. ‘Zo volg 
ik wat er op internet over Loosduinen wordt geroepen en 
geef ik voorlichting over de gevaren van social media en 
over cybercriminaliteit.’ Verder ondersteunt Robbert col-
lega’s aan de balie als er aangiftes worden gedaan en 
helpt hij collega’s bij het ontwikkelen en op peil houden 
van digitale vaardigheden.

‘Ik heb mijn oude liefde op gezocht en verliet het 
mooie Houtwijk met pijn in het hart. Helemaal ben ik 
natuurlijk niet weg, want digitaal houdt Houtwijk mijn 
aandacht.’

door Andreas Dijk

Met pijn weg, 
maar niet helemaal

Het Houtwijkblad is er om aandacht te besteden 
aan wat er zoal gebeurt in onze wijk.

De redactie weet en ziet lang niet alles. Dus als u een 
idee heeft of een waardevolle suggestie laat het ons 
weten.

info@wijkberaadhoutwijk.nl
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“Een paar jaar geleden kwam ik in 
deze buurt wonen. Al snel liep ik eens 
bij Bokkefort naar binnen omdat het 
mij opviel dat er in dit buurtcentrum 
weinig voor ouderen werd gedaan. 
Zonde van het mooie buurthuis! Ik 
was in mijn oude buurt bij de Noten-
kamer al vrijwilliger voor de participa-
tiekeuken en bedacht dat Bokkefort 
daarvoor ook een prima plek zou zijn.

Iets doen voor de buurt
Omdat ik graag iets voor mijn nieuwe 
buurt wilde doen zocht ik contact met 
de opbouwwerker. Samen hebben 
wij het initiatief genomen om een-
maal per week, op maandag, voor 
de buurtbewoners te koken. Ik krijg 
hulp van mijn zus, die komt serveren 
en sinds kort helpt er ook een Turkse 
vrouw, zij wil hierdoor sneller Neder-
lands leren. Tijdens het kerstdiner 
komt er een buurman zingen en mu-
ziek maken.  

Samen met de jongeren
Het is superleuk om te doen! Een-
maal per jaar doen we iets samen 
met de jongeren die ook gebruik ma-
ken van het clubhuis. Meestal is dat 

een BBQ. Uit deze contactmomenten 
is iets goeds ontstaan: de ouderen 
die bang zijn om ’s avonds over te 
straat te gaan worden na het geza-
menlijk eten door de jongeren thuis-
gebracht. Hoe mooi is dat?

Blij met de nieuwe keuken
Het initiatief van de Aanschuiftafel 
werkt hier sowieso top. Wekelijks ko-
men er tussen de 20 en 30 ouderen 
eten. Er is trouwens geen leeftijds-
grens maar in de praktijk blijkt dat 
er meestal alleenstaande ouderen 
komen. We werken met een reserve-
ringssysteem, dat moet wel want we 
hebben voor maximaal 30 mensen 
plek, meer stoelen zijn er namelijk 
niet. In januari komt er een nieuwe 
keuken, daar ben ik wel heel blij mee. 
Dat maakt het werken voor mij wat 
gemakkelijker. Ik ben alleen nog op 
zoek naar grotere ovenschalen. Dus 
als iemand mij daaraan kan helpen, 
graag!” 

Wil je reserveren voor een maaltijd 
bij de Aanschuiftafel? Bel dan naar 
de participatiekeuken voor 12 uur 
op 070-7200890 en meld je aan!  

Toen op het stadhuis de overdracht aan een club vrijwil-
ligers aan de orde kwam waren daar geluiden als ‘dat 
kunnen die vrijwilligers nooit.’ Maar zo’n 200 vrijwilligers 
houden de boel draaiende, vertelt Jennifer Hoogelander, 
bestuurslid en hoofd Dierenzorg. ‘En dan heb je het over 
mensen die de dieren verzorgen, de weides schoonma-
ken en beheerders, al dan niet in opleiding. Maar ook over 
ezelwandelaars, het team van LekkerNij, klussers, com-
municatieteam, allerhand ondersteuners. Als bestuur zijn 
wij ontzettend trots op die mensen. En ook op de stagiairs 
die bij ons ervaring opdoen en ons kennis brengen,’ aldus 
Jennifer. ‘Wel is er, zoals bij veel organisaties, verloop 
vrijwilligers en zonder hen stopt het gewoon. Dus wie het 
leuk vindt om met dankbare dieren te werken en houdt 
van contacten met mensen, kom maar langs om te kijken 
of je ook op De Nijkamphoeve actief kunt worden.’ Geld is 
ook belangrijk en de BuurtBoerderij krijgt geen gemeen-
telijke subsidie. ‘Daarom zijn wij reuzeblij met de sponso-
ren, de donateurs en de mensen die een dier adopteren. 
Jaarlijks is al snel zo’n € 60.000 nodig’ vervolgde Jennifer.

Lief en leed
Het afgelopen jaar was wat dierverzorging betreft erg in-
tensief. ‘Zo moesten we ezel Sanne laten inslapen, bij haar 
maatje Maaike een oog laten verwijderen. En ook ezel Tuk-
ker is aan het tobben.’ En, zo vertelde Jennifer ‘blauwtong 
sloeg ook bij ons toe en de kippen mogen vanwege vogel-
griepregels weer niet in de knuffelwei scharrelen.’ Het zal 
mensen die in het voorjaar op of langs de boerderij kwa-
men zijn opgevallen: er waren geen lammetjes. ‘Vorig jaar 
hadden sommige dieren CAE (een virus dat geiten besmet 
-red.). Als volgend voorjaar blijkt dat we nog steeds CAE-
vrij zijn kunnen we lammetjes laten komen. En anders dan 
in vorige jaren houden wij ze dan. Ook komt er in het voor-
jaar een konijnenheuvel en kunnen de konijnen de ren uit.’ 
De komst van twee shetlandpony’s bracht veel vreugde. 
‘Een prachtig cadeau, geschonken door onze bestuursle-
den Jan Korving en Rob Nieuwenhuize.’

Jubileumfeest
Volgend jaar wordt naar verwachting een mooi jaar. ‘Op 
13 januari vieren we het jubileum met onze vrijwilligers en 
genodigden. In de zomer komt er een feest voor de buurt. 
De volgende 12,5 jaar zien wij positief tegemoet. Zeker 
als we nieuwe vrijwilligers krijgen!’ stelde Jennifer tot slot.  

Ouderen Buurtboerderijdoor Conny Patist door Andreas Dijk

Jennifer in actie

‘het werkt hier top!’
Marcella over de Aanschuiftafel in Bokkefort:

De gemeente Den Haag reikt voor 
het initiatief van de Aanschuif- 
tafel een Gouden Klinker uit. Dat 
gebeurt ergens volgend jaar. We 
houden je op de hoogte als daar 
meer over te melden is. Zie ook 
het artikel op p.18.

Marcella Fraai is sinds vier jaar de 
drijvende kracht achter de Aan-
schuiftafel in Bokkefort: een ini-
tiatief van de participatiekeuken 
waar je voor een kleine bijdrage 
samen met buurtgenoten kan 
eten. Hoog tijd voor een gesprekje 
met haar.

Foto’s: Jan van der Schans

De Nijkamphoeve op weg naar jubileum
Op 13 januari a.s. is het 12,5 jaar geleden dat de ge-
meente Den Haag De Nijkamphoeve overdroeg aan 
een in een stichting verenigde groep buurtbewoners. 
En daarmee begon de transitie van stadsboerderij 
naar BuurtBoerderij. 
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Bestuursnieuws door Ramon Meesters Sportvereniging Houtwijk door Ed Jacobs

Wijkberaad Houtwijk zal nooit een stemadvies uitbrengen 
voor de bewoners van Houtwijk. Het is aan jou zelf om je 
afwegingen te maken en je keuze te bepalen.

Maar, we hebben als bewoners van Houtwijk natuurlijk 
wel wensen voor onze buurt. De politieke partijen gaan 
zich in het voorjaar van 2025 langzaamaan opmaken voor 
de voorbereidingen van de verkiezingen van 2026. Een 
belangrijk onderdeel is het opstellen van de verkiezings-
programma’s. Met die programma’s proberen de partijen 
jou over te halen om je stem aan hen te gunnen. 

Bij het opstellen van het verkiezingsprogramma vragen 
de politieke partijen allereerst aan hun leden wat ze van 
hun partij verwachten als deze één of meerdere zetels in 
de gemeenteraad zou krijgen. En politieke partijen gaan 
in die zelfde periode óók in gesprek met allerlei belan-
gengroepen in de Haagse samenleving. Er worden dan 
ideeën opgehaald, die in sommige gevallen worden op-
genomen in hun verkiezingsprogramma.

Hier komen wij in beeld (jawel, let op, nu komt het!)... Als 
representant van de bewoners van Houtwijk willen we 
natuurlijk graag dat mooie ideeën om de wijk te verbe-
teren worden omgezet in daden. Omdat niet duidelijk is 
welke partijen in coalitieverband straks aan de touwtjes 
gaan trekken, is het voor ons daarom van belang, dat ZO-
VEEL mogelijk partijen onze wensen in hun programma 
opnemen.

Het wijkberaad is een vereniging en jij bent als Houtwijk-
bewoner (gratis en zelfs onaangemeld) lid. Je hebt als 
Houtwijkbewoner de mogelijkheid om ons te vertellen wat 
jij graag verbeterd ziet in Houtwijk.

Het wijkberaad wil je daarom nú al vragen waar je bijzon-
der belang aan hecht als het gaat om wonen en of werken 
in Houtwijk. Die ideeën helpen ons met het bepalen van 
het wensenlijstje voor de buurt. Stuur je ideeën (hoe con-
creter hoe beter) nu al naar info@wijkberaadhoutwijk.nl 

Tijdens de voorjaarvergadering willen we alle opgehaalde 
ideeën met jou delen. We zullen jou dan vragen om sa-
men met de andere betrokken wijkbewoners te bepalen 
welke ideeën de belangrijkste zijn. Die delen we met alle 
politieke partijen die mee doen met de gemeenteraads-
verkiezingen. Hoe meer partijen onze Houtwijkwensen 
in hun verkiezingsprogramma opnemen, hoe groter de 
kans is dat er een match ontstaat tussen de partijen bij de 
coalitiebespreking over Houtwijkwensen die dan worden 
afgesproken in het coalitieprogramma.

Heeft dat allemaal wel zin, hoor ik je denken? Ja, zeker 
weten. De opknapplannen van het winkelcentrum, Gerrit 
van der Veenlaan en binnenkort ook Laan van de Men-
senrechten zouden nooit hebben plaatsgevonden zonder 
onze vergelijkbare inzet voorafgaande aan de gemeente-
raadsverkiezingen van 2017. Timing is van belang. Laat je 
stem dus nú al horen!

Plan de campagne 
gemeenteraadsverkiezingen 2026

18 maart 2026 worden de gemeen-
teraadsverkiezingen gehouden.
Meerderjarige inwoners van Den 
Haag mogen dan hun stem uit-
brengen op de kandidaat van hun 
keuze. Het is belangrijk om je te 
realiseren dat met het uitbrengen 
van een stem, je eigenlijk het man-
daat van het bestuur van de stad 
uit handen geeft aan een select 
groepje mensen. Immers, Den 
Haag biedt slechts 45 personen de 
kans om de stad te vertegenwoor-
digen en het bestuur van de stad 
te controleren. Na het uitbrengen 
van je stem heb je vier jaar lang 
geen recht meer om te bepalen 
wie er in de gemeenteraad komt.

Sv Houtwijk wint WSD Haagse maat-
schappelijke Sportprijs 
Met een ludieke kledinginzameling 
kreeg sv Houtwijk het voor elkaar 
dat een heel voetbalteam in Gam-
bia nu rondloopt in het tenue van sv 
Houtwijk. Een jaar geleden kwam de 
vereniging in contact met de initiatief-
nemers van een kleding inzamelings-
actie voor Gambia. Houtwijk doneer-
de niet meer gebruikte tenues van 
haar selectie met als resultaat dat er 
nu in Gambia een voetbalteam rond-
loopt in de kleding van sv Houtwijk.  
De jury van WSDH (zie kader) vond 
dit een mooi initiatief dat laat zien dat 
er met weinig moeite veel bereikt kan 
worden. Het ludieke aan deze actie 
is dat er zelfs een voetbalvereniging 
in Gambia is vernoemd naar sv Hout-
wijk. De prijs? Naast de eer, verzorgt 
WSDH een compleet verzorgde acti-
viteiten dag voor de club en de wijk!

Meidenvoetbal bij sv Houtwijk
De jeugdcommissie van sv Houtwijk 
organiseerde op 13 november een 
speciale trainingsdag voor de meiden 
in Houtwijk tot 12 jaar. Twee stagiai-
res van de WSDH zorgden voor een 
leuke middag. Zij wisten een aantal 
van de sportieve dames zo enthou-
siast te maken dat ze zich aansluiten 
bij de speciale meiden training op de 

maandagavond. Er is nog voldoende 
ruimte voor meer sportieve meiden. 
Kom eens kijken en doe vrijblijvend 
mee of neem contact op met de 
jeugdcommissie van sv Houtwijk via 
jeugdcommissie@svhoutwijk.nl Voor 
meer info zie www.svhoutwijk.nl

Sv Houtwijk gaat samenwerkings-
verband aan met FC Urban
Voetballen wanneer het jou uitkomt? 
Dan moet je bij FC Urban zijn. FC 
Urban is een landelijk opererende 
organisatie die wedstrijden organi-
seert voor individuele spelers. Ideaal 
als je graag een potje voetbalt maar 
niet gebonden wilt of kunt zijn aan 
een vereniging met vaste speel- en 
trainingsdagen. Sinds 24 oktober is 
ook sv Houtwijk een van de locaties 
waar Urban wedstrijden organiseert.  
Deze snelgroeiende vorm van voet-
bal heeft ook de interesse gewekt 
van de KNVB die recent een pilot 
is gestart waar ook sv Houtwijk aan 
deelneemt.  Meer weten? Kijk dan op 
www.fcurban.com 

Sv Houtwijk zoekt klussers
Hoewel we geen eigenaar van ons 
clubgebouw zijn wordt de club wel 
geacht zorg te dragen voor het on-
derhoud daarvan. Dat is een behoor-
lijke klus waarvoor de club om finan-

ciële redenen niet altijd professionals 
kan inschakelen. Dus veel van het 
onderhoud komt neer op de toch al 
schaarse (en niet altijd even handige) 
vrijwilligers van de club. Met de groei 
van de voetbalafdeling en het gebruik 
door maatschappelijke organisaties 
van het clubhuis neemt het kluswerk 
toe. Denk daarbij vooral aan kleine 
reparatie- uitbreidings- verf-, elektri-
citeit- en ICT achtige werkzaamhe-
den. We doen een oproep aan alle 
handige Houtwijkers met wat tijd 
over: willen zij hun kennis met ons de-
len en zich aansluiten bij ons (te) klei-
ne gezellige klusteam.  Het klusteam 
komt één dag(deel) per week bijeen 
voor het werk. We zorgen natuurlijk 
ook voor een gezellige dag afsluiting.  
Meldt je aan via kantine@svhoutwijk.
nl of bel voor meer informatie met 
Ben van Lieshout 06-51091787

WSDH, Werken aan Sportstad 
Den Haag, is de organisatie voor 
sportcoördinatoren en buurtsport-
coaches in Den Haag. Er werken 
ruim 80 professionals die zich da-
gelijks bezighouden met sportsti-
mulering in de stad.
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Na de fantastisch opening van BuurT-
huis Houtwijk op 11 september is in 
de daaropvolgende maanden geble-
ken dat er zeker een behoefte is aan 
een gezellige ontmoetingsplaats voor 
de bewoners van Houtwijk. Er is in-
middels een vaste groep van bezoe-
kers die het erg naar hun zin hebben. 
Vooral lekker kletsen met elkaar, een 
potje darten of een ander spelletje. 
Ook werd er een Workshop “maak je 
eigen hoed” georganiseerd en was 
er de mogelijkheid om je eigen kerst-
stukje te maken. 
Maar we merken ook dat de drempel 
om deel te nemen nog wat hoog lijkt. 
Totaal onnodig want de organisatie 
staat met een eerste (gratis) kopje kof-
fie/thee en lekkere hapjes klaar voor 
een warm welkom. Dus stap over die 
drempel heen en kom een keer langs. 
Neem dan gelijk een vriend(in) of een 
buur mee. Iedereen is welkom.

Plannen
Op basis van de ervaringen die de 
organisatie tot op heden heeft opge-
daan is voor 2025 het volgende plan 
gemaakt:
Het BuurThuis zal tot de zomer één-
maal in de twee weken op woens-
dag vanaf 14.30 uur open zijn voor 
de Houtwijkers. Bij voldoende be-
langstelling en meer vrijwilligers zal 
gekeken worden of het BuurThuis 
wekelijks open kan. Er zullen work-

shops worden georganiseerd. Heeft 
u een idee of wilt u zelf workshop or-
ganiseren laat het ons even weten. 
(buurthuishoutwijk@gmail.com ).
We zouden graag een kaartclub (kla-
verjassen/jokeren) aan de activiteiten 
toe willen voegen.  Heeft u een clubje 
enthousiastelingen of zou u zich hier-
bij aan willen sluiten laat het ons dan 
even weten via buurthuishoutwijk@
gmail.com. Wij gaan er dan een 
kaartclub van proberen te maken. We 
willen uiteindelijk ook een maaltijd 
aan de bezoekers gaan aanbieden 
tegen een geringe vergoeding. Ook 
hier zijn vrijwilligers voor nodig.  
We gaan het nieuwe jaar van start op 
woensdag 8 januari met een Nieuw-
jaarsreceptie voor alle bewoners van 
Houtwijk mede georganiseerd door 
Wijkberaad Houtwijk. Het gratis eer-
ste kopje koffie/thee en lekkere hap-
jes blijven!!!  

Agenda tot en met april 2025
8 januari Nieuwjaarsreceptie Wijkbe-
raad- en BuurThuis Houtwijk. 
De woensdagen 22 januari, 5 feb- 
ruari, 19 februari, 5 maart, 19 maart,  
2 april en 16 april is BuurThuis Hout-
wijk open vanaf 14.30 uur.
BuurThuis Houtwijk is gelegen aan de 
L. van Vuurdestraat 16 waar voldoen-
de parkeergelegenheid is evenals 
een lift voor de mensen die wat min-
der goed ter been zijn. 

BuurThuis

BuurThuis
door Ed Jacobs

Onlangs heeft woningcorporatie 
Staedion twee nieuwe betonnen 
picknickbanken naast Bokkefort la-
ten plaatsen. Neem wel zelf je  
pionnen , schaakstukken of damste-
nen mee.

Nieuwe betonnen 
picknickbanken

Acquisiteur gezocht 
Dankzij de advertenties kan het 
wijkberaad de kosten van het druk-
ken en het verspreiden van het 
Houtwijkblad betalen. Zonder ad-
verteerders is er geen magazine. 

Daarom zoeken wij een adverten-
tieacquisiteur, iemand die onder-
nemers benadert met een voor 
hen aantrekkelijk aanbod om in 
ons wijkblad te adverteren. We 
bieden voor dit werk een vergoe-
ding. Lijkt u dat wat, of kent u ie-
mand die interesse heeft? Laat het 
ons weten door te e-mailen naar 
info@wijkberaadhoutwijk.nl.
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Meer informatie: neem contact op met ons secretariaat:  
mobiel: + 31 6 2220 1645 - e-mail: info@wijkberaadhoutwijk.nl 

Jongeren door Jongerepunt070

Naast vrijblijvend advies biedt Jonge-
renpunt070 ondersteuning. Dat be-
gint bij het stabiliseren van leefgebie-
den. Hebben jongeren bijvoorbeeld 
schulden, zijn ze gestopt met school, 
worstelen ze met hun mentale ge-
zondheid? Of weten ze niet precies 
wat ze willen en welke baan goed 
past bij hun talenten? Dan kunnen de 
coaches van Jongerenpunt070 bege-
leiding bieden. Jongeren krijgen een 
vaste contactpersoon waarmee ze 
alles in vertrouwen kunnen bespre-
ken. Ze bouwen echt een band met 
elkaar op. Voor kwetsbare jongeren 
is dat belangrijk om aan de slag te 
kunnen.

Jongeren geven zelf aan welke doe-
len zij willen bereiken. De dienstver-
lening die wordt ingezet is afhanke-
lijk van de persoonlijke situatie van 
de jongere. Dat is echt maatwerk. 
Om een voorbeeld te geven, onder-
steunen de Leerwerkmakelaars van 
Jongerenpunt070 jongeren bij het 
vinden van een passende opleiding, 
leerwerkbaan of stage. Casemana-

gers arbeidsontwikkeling hebben als 
doel om jongeren te helpen aan een 
passende (bij)baan. Maar er zijn ook 
allerlei trajecten die ingezet kunnen 
worden via de samenwerkingspart-
ners van Jongerenpunt070. Denk 
aan trajecten voor het vergroten van 
zelfredzaamheid, trainingen om men-
taal sterk, fit en weerbaar te worden. 
Of het leren van vakvaardigheden op 
de werkvloer.

Joshua van der Woning, teammana-
ger van Jongerenpunt070, over de 
samenwerking met Wijkz: “De coa-
ches van Jongerenpunt070 en de 
jongerenwerkers van Wijkz zijn beide 
actief in de wijk, maar op een ande-
re manier. Zij zetten zich in voor een 
fijne leefomgeving in de buurt, orga-
niseren toffe activiteiten en hebben 
daarin een signalerende rol. Wan-
neer een jongere dan een hulpvraag 
heeft, kunnen zij jongeren naar ons 
doorverwijzen. Nu we werken vanuit 
diverse buurtcentra van Wijkz, kun-
nen we eenvoudig en snel met elkaar 
schakelen. Zo vullen we elkaar goed 

aan. Door onze dienstverlening naar 
jongeren toe te brengen, leren zij 
Jongerenpunt070 steeds beter ken-
nen. Dat maakt het ook makkelijker 
om hulp te vragen.”

Meer weten over Jongerenpunt070? 
Neem contact op via 06-103 073 24, 
jongerenpunt070@denhaag.nl of volg 
Jongerenpunt070 op LinkedIn. 
Ga naar www.denhaag.nl/jongeren-
punt070 voor een overzicht van alle 
locaties met adressen, routes en 
openingstijden.

Patricia van Dijk, coach jongerenpunt070, en Hamid el Asmy, 
maatschappelijk werker Wijkz

Bent u langer dan drie maanden 
mantelzorger of vrijwilliger in Den 
Haag? Vraag een waardering aan 
bij de gemeente. U krijgt dan een 
cadeaukaart. Aanvragen kan tot 
en met 31 december 2024. De ge-
meente biedt de waardering aan 
als dank voor uw inzet in 2024.
Meer info? Google op “waardering 
voor mantelzorgers en vrijwilligers 
aanvragen” “Den Haag”.

Jongerenpunt070
bij Wijkcentrum 
Bokkefort

Sinds kort vind je Jongerenpunt070 elke woensdag-
middag tussen 13.00 en 17.00 uur in Wijkcentrum 
Bokkefort. Jongerenpunt070 en WijkZ zijn namelijk 
officieel gaan samenwerken om Haagse jongeren te 
bedienen vanuit hun eigen wijk. Jongeren tussen de 
16 en 27 jaar krijgen hier antwoord op al hun vragen 
over werk, school, stage, geldzaken en meer.
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Volg ons via

Colofon

Vol spanning verzamelden vele 
vrijwilligers zich bij restaurant 
Gember. Zij waren genomineerd 
voor de Gulden klinker. De Gulden 
Klinker is een straatsteen met een 
verguld plaatje erop. Deze wordt 
door de gemeente op de plek 
van het project geplaatst. Zo kan 
iedereen zien dat daar gewerkt 
wordt aan een prettige buurt of 
straat. Bij de Gulden Klinker hoort 
een waardebon van € 1.000. Dat 
geld mogen de winnaars gebrui-
ken voor hun project.

In Houtwijk waren maar liefst twee 
projecten winnaar van deze gulden 
klinker. De aanschuiftafel in wijkge-
bouw Bokkefort aan de H E van Gel-
derlaan 260 zorgt bijna elke maan-
dag voor een gezellig driegangen 
diner voor slechts 5 euro. Vrijwilligers 
staan dan al vroeg in de keuken en 
zorgen voor een heerlijke maaltijd. 
(Opgeven kan via www.deaanschuif-
tafel.nl)

Daarnaast viel ook het Dickens Naai-
project in de prijzen. Dit project be-
gon in de corona tijd onder leiding 
van Marian, Femke en Schwanette. 
De bedoeling was 20 kostuums te 
maken voor het Loosduins Dickens 
Festival, maar dat liep volledig uit de 
hand. Vier jaar later zijn er rond de 
150 kostuums gemaakt door vele vrij-
willigers uit Loosduinen. Helaas over-
leed Schwanette plots. Dat zij deze 
erkenning van het project niet meer 
mee kon maken, maakte de uitreiking 
dan ook emotioneel.

Meedoen aan het Dickens naaipro-
ject? Elke woensdag van 10-12 uur 
zitten zij op SV Houtwijk aan de L van 
Vuurdestraat 16.

Net buiten de wijk, bij de molen, viel 
het Loosduins museum in de prijzen. 
Zij houden met vele vrijwilligers de 
geschiedenis van Loosduinen le-
vend. Het museum is elke zaterdag 
van 12 - 16 uur open. 

door Femke Beeloo-Planken door Theo van Daalhoff door Jeannot Kant

Aanschuiftafel Bokkefort en 
Dickens Naaiproject winnen 
Gulden Klinker

De Kast van Lotje

Vrijwilligers van het Dickens Naaiproject nemen hun prijs in stijl in ontvangst. 
Fotograaf Martijn Breeman

Als nieuwsgierig columnist ben ik 
tijdens een gure donderdagnacht 
meegelopen met de rondgang 
van Sint en Pieten door Houtwijk. 
Conclusie? Een ondoenlijke klus. 
Bar weer, slagregens, windvla-
gen. Betreding van woningen van 
onze wijk via de daken is een be-
proeving. Weinig schoorstenen 
die voor een doorsnee Piet toe-
gankelijk zijn; zonnepanelen die 
letterlijk een struikelblok zijn voor 
paard Amerigo. Dat we anno 2024 
geen mededogen hebben met de 
goedheiligman en zijn personeel is 
een gotspe. Als er in dit land al een 
komma verkeerd staat, is de poli-
tiek in rep en roer. Niks ARBO voor 
deze nachtelijke mecenassen. Als 
er al een deugdelijke schoorsteen 
te vinden is waar Piet functioneel 
in kan, is die schoorsteen ge-
veegd. Dus Piet komt er gewoon 
blanco uit. Niks roet op het gezicht 
van Piet. De schoorsteen moet om 
veiligheidsredenen ieder jaar ge-
veegd worden; bij brand keert de 
verzekering niets uit als dat nage-
laten wordt.

Ik pleit voor verandering. Als ou-
ders met kleine kinderen een beet-
je inlevingsvermogen hebben, dan 
steken ze `s nachts de huissleutel 
in de voordeur en kunnen Sint en 
Piet de cadeautjes gewoon via de 
voordeur naar binnen brengen. 
Je laat de bezorgdienst toch ook 
geen pakketjes via de schoorsteen 
afleveren? Pure discriminatie dat 
we dat wél verwachten van Sinter-
klaas. Cadeaus van enige omvang 
hoeven dan ook niet meer door de 
schoorsteen te worden geperst.

Wellicht een mooie opdracht voor 
TU Delft: “Verbetering Procedure 
Bezorging Cadeaus Sinterklaas”. 

Sint in Houtwijk

Men kan zonder afspraak op de vrij-
dagmiddagen langs komen en gratis 
meenemen wat in het gezin van pas 
komt. Sonja en Marieke ontvangen 
de bezoekers vriendelijk. Het gaat er 
hier gemoedelijk aan toe: naar bewij-
zen van het inkomen wordt niet ge-
vraagd. Ook hoeft men hoeft geen lid 
te zijn van de Voedselbank.
Er is alle ruimte voor een rustig pra-
tje, want Sonja en Marieke hebben 

interesse in hun bezoekers. “We heb-
ben echt contact met de mensen die 
hier komen. Je hebt een praatje en je 
hoort wat er speelt”, vertelt Marieke. 
Zij realiseerde zich een jaar of twee 
geleden dat haar zoontje van 10 jaar 
het goed had, maar dat veel andere 
kinderen opgroeien in gezinnen waar 
armoede is. Daar wilde ze wat aan 
gaan doen. Al googlend naar een 
laagdrempelige voorziening kwam 
ze bij de Kast van Lotje uit. Ze ging 
hier aan de slag. Haar ervaringen 
vertelde ze zo enthousiast, dat haar 
schoonmoeder Sonja besloot met 
haar mee te doen.

Mensen die kinderkleding, kinderboe-
ken en speelgoed over hebben, kun-
nen dat op de vrijdagen tussen 12.30 
en 14.30 uur brengen. Mits schoon en 
in goede staat. Grote dingen, zoals 
kinderbedjes en kinderwagens, graag 
via www.stichtinglotje.nl aanbieden, 
want er is nauwelijks opslagruimte in 
het Bokkefort. Via de website is het 
ook mogelijk om de Kast van Lotje en 
de andere projecten van de stichting 
financieel te steunen.

Er zijn in Den Haag circa twintig Kasten van Lotje. Paarse kasten, vol 
met kleren, boeken en speelgoed voor kinderen uit gezinnen die het niet 
breed hebben. Eén Kast van Lotje staat in wijkcentrum Bokkefort. Elke 
vrijdag, uitgezonderd de schoolvakanties, staan Sonja en Marieke van 
12.30 tot 14.30 uur klaar om de bezoekers te woord te staan en verder 
te helpen.

“Alles wat hier staat, mag meegenomen worden”, zeggen Marieke (l) en Sonja (r.)

Website

X

Facebook

Agenda

houtwijk_opmaak_4_2024_v2.indd   18-19houtwijk_opmaak_4_2024_v2.indd   18-19 09-12-2024   12:3209-12-2024   12:32



houtwijk_opmaak_4_2024_v2.indd   20houtwijk_opmaak_4_2024_v2.indd   20 09-12-2024   12:3209-12-2024   12:32


